

Lord Aylmer School



Dear Lord Aylmer Community,



Classroom Learning Activities

From November 10th to 12th, our students will participate in learning activities focused on Remembrance Day. Through age-appropriate discussions and lessons, they will explore the significance of this important day, learning how and why it is observed and gaining a better understanding of the role of the Canadian Armed Forces. Our goal is to help students honour those who have fallen and show gratitude to those who continue to serve our country with courage and dedication.

Remembrance Day Assembly

The Lord Aylmer Remembrance Day Assembly will be held on Tuesday, November 11th at 10:30 a.m. We would like to extend a special invitation to family members of the Armed Forces, past and present. If you are able to attend, please email Ms. Kearns at lkearns@wqsb.qc.ca so that we can reserve seats for you and your family. Unfortunately, due to limited space, we are unable to extend this invitation to the entire Lord Aylmer community at this time.

Poppies

Poppies will be available for donation in the office at both campuses. This is a wonderful way to support our local legion and honour those who have served.

Family Slideshow

Colleen Cowan will be preparing a family slideshow to share during the Remembrance Day Ceremony. If you have a photo of your child with a member of the Armed Forces, please email it to CCowan@wqsb.qc.ca by Thursday, November 7th.

Guest Speakers

We welcome guest speakers to help educate our students in the weeks leading up to Remembrance Day. If you are interested and have a valid Western Quebec Police check, please contact Melissa Russell at melissarussell@wqsb.qc.ca. Your participation and support would be greatly appreciated.

Thank you for helping us honour those who have served and continue to serve our country.

If you have any questions, please email Lynn Kearns at lkearns@wqsb.qc.ca.

Samantha Halpin – Directrice/Principal ([elle/she/her](#))
Hannah Patrick – Directrice Adjointe/ Vice Principal ([elle/she/her](#))

Campus senior/Senior Campus

116 Frank Robinson Gatineau, QC J9H 4A6
T. 819 684-6801 F. 819 684-6501
Courriel/e-mail lordaylmersr@wqsb.qc.ca

Campus Junior/Junior Campus

130 Frank Robinson Gatineau, QC J9H 4A6
T. 819 684-4888 F. 819 684-2825
Courriel/e-mail lordaylmerjr@wqsb.qc.ca



Lord Aylmer School



Chère communauté de Lord Aylmer,



Activités d'apprentissage en classe

Du 10 au 12 novembre, nos élèves participeront à des activités d'apprentissage consacrées au Jour du Souvenir. À travers des discussions et des leçons adaptées à leur âge, ils exploreront l'importance de cette journée, comprendront comment et pourquoi elle est soulignée et approfondiront leurs connaissances sur le rôle des Forces armées canadiennes. Notre objectif est d'aider les élèves à honorer ceux et celles qui sont tombés au combat et à exprimer leur gratitude envers ceux et celles qui continuent de servir notre pays avec courage et dévouement.

Cérémonie du Jour du Souvenir

La cérémonie du Jour du Souvenir de Lord Aylmer aura lieu le mardi 11 novembre à 10 h 30. Nous souhaitons inviter particulièrement les membres des Forces armées, anciens et actuels, ainsi que leurs familles. Si vous êtes en mesure d'assister à la cérémonie, veuillez écrire à Mme Kearns à lkearns@wqsb.qc.ca afin que nous puissions réserver des places pour vous et votre famille. Malheureusement, en raison d'un espace limité, nous ne pouvons pas étendre cette invitation à toute la communauté de Lord Aylmer pour le moment.

Coquelicots

Des coquelicots seront disponibles pour contribution volontaire au bureau de chaque campus. C'est une belle façon d'appuyer notre Légion locale et d'honorer ceux et celles qui ont servi.

Diaporama familial

Mme Colleen Cowan prépare un diaporama familial qui sera présenté lors de la cérémonie du Jour du Souvenir. Si vous avez une photo de votre enfant avec un membre des Forces armées, veuillez l'envoyer à CCowan@wqsb.qc.ca d'ici le jeudi 7 novembre.

Conférenciers invités

Nous accueillons avec plaisir des conférenciers pour soutenir l'apprentissage de nos élèves dans les semaines précédant le Jour du Souvenir. Si vous êtes intéressé(e) et que vous détenez une vérification d'antécédents valide de la Commission scolaire Western Québec, veuillez communiquer avec Mme Melissa Russell à melissarussell@wqsb.qc.ca. Votre participation et votre soutien seraient grandement appréciés.

Merci de nous aider à honorer ceux et celles qui ont servi et qui continuent de servir notre pays.

Si vous avez des questions, veuillez contacter Mme Lynn Kearns à lkearns@wqsb.qc.ca.

Samantha Halpin – Directrice/Principal ([elle/she/her](#))
Hannah Patrick – Directrice Adjointe/ Vice Principal ([elle/she/her](#))

Campus senior/Senior Campus
116 Frank Robinson Gatineau, QC J9H 4A6
T. 819 684-6801 F. 819 684-6501
Courriel/e-mail lordaylmersr@wqsb.qc.ca

Campus Junior/Junior Campus
130 Frank Robinson Gatineau, QC J9H 4A6
T. 819 684-4888 F. 819 684-2825
Courriel/e-mail lordaylmerjr@wqsb.qc.ca

